

Styrelsemöte 11

Luleå Studentspexförening
2020-09-21 kl 17:00
-A208-

Närvarande:

Pontus Eriksson Jirbratt
Isabel Haglund
Robert Gran
Sandra Larsson
Simon Thärn
Jimmy Atterstig

Ordförande
Sekreterare
Kassör
Redaktör
Förvaltare
Samarbetsansvarig

Florian Burgmann
Alisa Orlova

Direktör Augustus 2021
PR-ansvarig Augustus 2021

Bilagor:

Policy försäkring av inlånad utrustning

Vid protokollet:

Pontus Eriksson Jirbratt
Pontus Eriksson Jirbratt, Mötesordförande

Isabel Haglund
Isabel Haglund, Mötessekreterare

Justeras

Robert Gran
Robert Gran, Justerare 1

Jimmy Atterstig
Jimmy Atterstig, Justerare 2

1.§ Formalia

.1 Mötets öppnande

Ordförande Pontus Eriksson Jirbratt förklarar mötet öppnat kl. 17:03.

Styrelsen beslutade

.2 Mötets behörighet
att finna mötet behörigt.

.3 Mötets stadgeenliga utlysande
att finna mötet stadgeenligt utlyst.

.4 Val av mötesordförande
att utse Pontus Eriksson Jirbratt till mötesordförande.

.5 Val av mötessekreterare
att utse Isabel Haglund till mötessekreterare.

.6 Val av protokolljusterare
att utse Robert Gran och Jimmy Atterstig till att justera mötets protokoll.

.7 Adjungeringar
att inadjungera Florian Burgmann och med närvaro-, yttrande-,
förslags- dock ej rösträtt.
(17:35) att inadjungera Alisa Orlova med närvaro-, yttrande-, förslags- dock ej rösträtt.

.8 Fastställande av dagordning
att godkänna dagordningen med redaktionella ändringar.

.9 Föregående protokoll
att lägga föregående protokoll (styrelsemöte 6, styrelsemöte 7, styrelsemöte 8,
styrelsemöte 9, styrelsemöte 10) till handlingarna.

2. § Meddelanden

.1 Föreningspianot är utlånat

Föredragare: Pontus Eriksson Jirbratt, Ordförande Luleå Studentspexförening

Föreningens piano är utlånat till William Duong.

3. § Beslut

.1 Per capsulam-beslut Lusen 2020

Föredragare: Pontus Eriksson Jirbratt, Ordförande Luleå Studentspexförening.

För sitt arbete att samla in alla lulespex har Florian Burgmann blivit nominerad till Lusen 2020.

styrelsen beslutade

att ge Florian Burgmann Lusen för sitt arbete med att samla ihop alla lulespex.

.2 Hyra förråd av LTU.

Föredragare: Simon Thärn, förvaltare Luleå Studentspexförening, Vera Barentsen Dekoransvarig Augustus 2021.

Det behövs ett förråd för att förbättra utrymmessituationen i Augusthus, som i nuläget är överfyllt. Stefan Carlsson har erbjudit två förråd, ett på 13 kvm och ett på 10 kvm. Det på 13 kvm är avlångt och luktar källare (fuktigt). Det andra förrådet är mer kvadratisk och har inte någon doft av källare.

förslag till att sats

att hyra förrådet på 10 kvadratmeter från LTU med en årshyra på 3000 kr.

.3 Uppföljningsbeslut på styrelsemöte 6, punkt 3.2.

Föredragare: Pontus Eriksson Jirbratt, Ordförande Luleå Studentspexförening.

Enligt beslutet på styrelsemöte 6, punkt 3.2 ska styrelsen sätta en hyra för mixerbordet och tillhörande utrustning som finns i bilagan som styrelsen köpte in för 7000 kr. Den ekonomiska livslängden på mixerbordet kan antas vara 5 år, vilket ger en årskostnad på 1400 kr till teknikfonden.

Föredragare yrkar på att införa ett hyresavtal för mixerbordet och tillhörande utrustning på 1400 kr per uppsättningsår. Dessa pengar ska gå till teknikfonden.

Styrelsen beslutar att införa ett hyresavtal för mixerbordet och tillhörande utrustning på 1400 kr per uppsättningsår. Dessa pengar ska gå till teknikfonden.

.4 Policy försäkring för inlånad utrustning

Föredragare: Pontus Eriksson Jirbratt, Ordförande Luleå Studentspexförening.

Bilaga: Policy försäkring för inlånad utrustning

Då uppsättningen har lånat musikutrustning av en medlem för ett värde över 50 000kr och varken föreningen eller uppsättningen inte haft möjligheten att ge den utlånande parten någon trygghet för sin utrustning. Därför föreslår Ordförande, Vice-Ordförande, Kassör och Direktoratet att införa en försäkring. Detta förslag på en försäkring är Ordförandes tolkning på vad som har sagt på möte mellan alla nämnda parter.

Den allmänna tanken är att om man lånar ut utrustning för över 1000 kr kan man få en typ av försäkring från spexets håll. Utrustningen ska uppfylla vissa krav och det ska göras en riskbedömning för att utrustningen ska vara giltig för att försäkras. Det tilläggs att utrustningen även ska vara försäkrad i och med personens egen hemförsäkring eller liknande.

Det bör göras en kort omformulering/specifikation att det spexet gör är att täcka självriskan på redan försäkrad utrustning. Spexet täcker upp till 10 procent av kostnaden för att reparera eller ersätta skadad utrustning.

Förslag till att sats att införa Policy försäkring för inlånad utrustning med föreslagna ändringar.

Styrelsen beslutar
att införa Policy försäkring för inlånad utrustning med föreslagna ändringar

.5 Projektgrupp sortera arkivet

Föredragare: Pontus Eriksson Jirbratt, Ordförande Luleåstudentspexförening.

På önskan av medlem, Adam Nagmér, startas en projektgrupp för att sortera upp innehållet i arkivet för att bevara Lulespexets historia. Önskan grundas i att det i nuläget är dåligt organiserat i arkivet och mycket inkonsekvent vad som sparats från vilket år.

förslag till att sats

att starta projektgrupp sortera arkivet med Ellen Svens, Vice-Ordförande som ansvarig. Ellen kan ta in och avlägsna medlemmar till projektgruppen utan styrelsemötesbeslut.

Styrelsen beslutar

att starta projektgrupp sortera arkivet med Ellen Svens, Vice-Ordförande som ansvarig. Ellen kan ta in och avlägsna medlemmar till projektgruppen utan styrelsemötesbeslut.

Mötet adjungeras 17.21 i väntan på att Alisa Orlova dyker upp

Mötet återupptas 17.35.

5. § Diskussion

.1 Posten Samarbetsansvarig.

Föredragare: Alisa Orlova, PR-ansvarig Augustus 2021

Föredragare vill diskutera samarbetsansvariges roll inom styrelsen och i relation till uppsättningen. Vad är det exakt samarbetsansvarig kan göra? Annonsering som programblad, affischer och liknande hör till uppsättningen. Om samarbetsansvarig ska arbeta med detta så får de exakt samma arbetsområde som PR. Tanken från styrelsens sida är att samarbetsansvarige ska arbeta med detta på lång sikt och inte bundet till uppsättningsåret. Samarbetsansvarig ska vara en kontaktperson gentemot skolan för t.ex. cyckel och liknande. De skulle kunna söka sponsring under hela året och inte bara då PR vanligtvis söker sponsring, som ofta inte sammanträffar med de perioder som företag tar emot ansökan om sponsring. Mötet är eniga om att det kommer behöva arbetas fram en tydlig gräns mellan PR och samarbetsansvarigas ansvarsområden, då det överlappar på många områden.

Vilka möjligheter för exponering kan man garantera finns? Programblad vet man kommer finnas, men man vet inte specifikt om det kommer vara ett digitalt eller fysiskt programblad. Samarbetsansvarig söker företag som önskar exponeras där, och vidarebefordrar detta till PR när en grupp tagits ut. Men pengarna går inte till föreningen, utan till uppsättningen. Just detta bör förtydligas i samarbetsansvariges arbetsdefinition.

Föreningsfester och event skulle samarbetsansvarig kunna söka samarbeten för. Då måste man veta exakt vilka event som kommer äga rum och vad som kommer ske under dem, budgetera för dem etc.

”Hjälpa direktör och PR-ansvarig söka långsiktiga samarbeten”. Det är knepigt att jobba på sådant innan man vet exakt vad det är man har att erbjuda innan uppsättningen kommit igång med sitt arbete. Så det går inte riktigt att samarbetsansvarig ska utföra detta arbete då det är exakt samma arbete som ska utföras av ordinarie PR-grupp.

Konkret, vad kan samarbetsansvariga göra nästa vecka? Bygga upp en struktur och skriva en lista över vad var och en ska göra och vilka ansvar som ska falla till vem.



Rg
JA

AA

Styrelsemöte 11
2020-09-21
8 (9)

PEJ

6. § Övriga frågor

.1 Mail från teknologkåren

Under overallprovningen kommer det finnas möjlighet att sälja märken och pins. Den 30:e september mellan 9 och 16. PR-ansvariga har redan svarat på mailet och anmält intresse, men det är först till kvarn så inte 100% garanterat att det blir inbokat.

7 § Avslutande formalia

.1 Mötets avslutande

Mötesordförande Pontus Eriksson Jirbratt tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat kl 17:55.

2020-09-21 i A208

Pontus Eriksson Jirbratt

Pontus Eriksson Jirbratt
Mötesordförande

Isabel Haglund

Isabel Haglund
Mötessekreterare

Robert Gran

Robert Gran
Justerare 1

Jimmy Atterstig

Jimmy Atterstig
Justerare 2